
PROTOKÓŁ NR 37/2016 

Z OBRAD XXXVII SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 30 LISTOPADA 2016 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

 - radni zgodnie z załączona lista obecności  

- sołtysi zgodnie z załączoną lista obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy pani Alicja Ziółkowska 

- Dyrektorzy Szkół z Gminy Sochaczew 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad   

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2016-2022 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu współpracy gminy 

Sochaczew z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego , o których mowa w art., 3 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu  

7. Realizacja zadań oświatowych 2015/2016                                                                                                                                                                                                                                     

8. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy Sochaczew       

9. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami  

10. Sprawy różne 

11. Zakończenie obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Sochaczew          

AD. 1 

Obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwiliński o godz, 10.10. 

W obradach wzięło udział 14 radnych  

AD. 2 

Porządek obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy i zaproponował wprowadzenie do 

porządku obrad dodatkowego punktu dotyczącego : 

Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu  

- zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie  
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AD. 3 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w WPF  przedstawiła Pani Skarbnik Gminy   

- w głosowaniu wzięło udział 13 radnych na 13 obecnych w czasie głosowania 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych 

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/155/2016 w sprawie 

wprowadzenia zmian w WPF na lata 2016-2022 

 

AD. 4 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu  

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy  

- w głosowaniu wzięło udział 13 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/156/2016 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew    

 

AD. 5 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu współpracy Gminy Sochaczew  z 

organizacjami pozarządowymi przedstawiła Pani Hanna Zielińska  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/157/2016 w sprawie 

przyjęcia Rocznego Programu współpracy Gminy Sochaczew z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego, o których mowa w art. 3 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego  i o wolontariacie na 2017 rok  
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AD. 6 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Sekretarz o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu w budynku Urzędu Gminy Sochaczew  

 

Pani Sekretarz wyjaśniła , że od kilku lat w budynku Urzędu Gminy działa Centrum 

Kompleksowej Rehabilitacji Ruchowej oraz Słuchu i Mowy w Sochaczewie  , ale skończyła 

się ważność umowy najmu .   Aby przedłużyć umowę najmu potrzebna jest zgoda rady gminy  

Pani Sekretarz poinformowała , że do Centrum Rehabilitacji przyjeżdżają dzieci z całego 

powiatu. Te spotkania odbywają się dwa razy w tygodniu , po południu i nie koliduje to z 

funkcjonowaniem Urzędu      

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że Urząd Gminy z tytułu najmu nie ponosi 

żadnych kosztów , ale nie ma chyba też zysków  

Pani Sekretarz  wyjaśniła , że Centrum Kompleksowej Rehabilitacji Ruchowej oraz Słuchu i 

Mowy płaci za wynajem 1000,00 zł. kwartalnie  

                                                                       

W głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/158/2016 w sprawie 

przedłużenia umowy najmu                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

                                                              

 

AD.  7 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Barbarę Cieślak – 

Dyrektora GZEAS o przedstawienie informacji na temat realizacji zadań oświatowych  w ten 

sposób , aby była to kwintesencja całego materiału jaki został przekazany radzie  

Pani Cieślak poinformowała , że cały ten materiał o zadaniach realizowanych przez oświatę 

znajduje się na stronie internetowej   ( materiał w załączeniu do protokołu )     

Pani Cieślak w imieniu Dyrektorów podziękowała radzie za dobrą współpracę , miłą 

atmosferę  i wyjaśniła , że Pani Muszyńska nie mogła przyjść na sesję , bo jest na badaniach  

 

Pan Przewodniczący stwierdził , że jest zadowolony z wyników  nauczania , ale smuci Go , że 

nasza młodzież dużo czasu siedzi przed komputerami , a nie spędza czasu uprawiając sport .  
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Szkoły gminne maja bardzo dobrą bazę do uprawiania sportu , ale nie idzie  to w parze z 

wynikami osiąganymi w sporcie , bo np. dużo lepsze wyniki sportowe ma szkoła w Mokasie , 

gdzie jest tylko mała salka gimnastyczna ,niż szkoła w Kątach , gdzie do dyspozycji jest 

bardzo duża sala gimnastyczna , boisko  

Pan Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę , że Express Sochaczewski napisał ,że 

Szkoła w Wyczółkach osiągnęła  słaby wynik z egzaminu z matematyki , ale wyliczanie 

średnich bywa bardzo krzywdzące , bo często poziom nauczania nie odzwierciedla 

osiąganych wyników . 

Pani Misiak Dominika zasugerowała , aby pomyśleć o boisku sportowym dla dzieci ze szkoły 

w Mokasie    

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Żukowie stwierdziła, że sport w szkołach gminnych 

jest na dobrym poziomie , a często regulaminy zawodów sportowych powodują , że nie 

zawsze nasze dzieci mogą wziąć udział w rozgrywkach , bo szkoła ma za mało dzieci  . 

Szkoła w Żukowie , aby wziąć udział w zawodach musi wystawić do rozgrywek całą klasę , a 

duże szkoły wybierają najlepszych . 

 

Pan Wojda podziękował Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Kątach , Panu Wójtowi i wszystkim 

co rozbudowywali szkołę .  Stwierdził , że znaki drogowe ustawiane są za blisko skrzyżowań  

Pani Wódka stwierdziła , że Pani Dyrektor Cieślak bardzo obszernie przedstawiła informacje 

na temat zadań realizowanych w oświacie . Jedyną szkołą , która ma złe warunki jest Szkoła 

Podstawowa w Feliksowie , ale Pani Wódka Jadwiga obiecała , że już przyszłym roku 

warunki w tej szkole się poprawią . Dobre wyniki w sporcie osiągane są tam , gdzie 

wychowania fizycznego uczy zapalony wuefista . W szkołach są dodatkowe zajęcia z 

języków obcych , wyniki w nauce nie odbiegają od wyników nauczania w powiecie .Czasami 

wyniki w nauce nie idą w parze z zaangażowaniem nauczyciela , który może robić wszystko , 

a dziecko i tak nie osiągnie dobrych wyników w nauce . W każdej szkole są świetlice  , coraz 

więcej dzieci korzysta z obiadów . Obiady przygotowywane w Kątach dowożone sa do 

innych szkół . 

 

Pani Antuszewicz w imieniu rodziców  podziękowała całej kadrze pedagogicznej z 

Gimnazjum w Wymysłowie za ciężka prace dzięki której młodzież osiąga dobre wyniki w 

nauce i sporcie , chętnie bierze udział w imprezach organizowanych w lokalnej społeczności . 

Pani Dyrektor Lewandowska podziękowała pani sołtys za ciepłe słowa i poprosiła o ciepłe 

spojrzenie na szkołę , aby znaleźć jak najlepsze  rozwiązanie dla tej szkoły w dobie reformy 

Pani Offerczak – Ciura stwierdziła , że każda szkoła jest takim sercem okolicy . Żadna szkoła 

nie została zlikwidowana i nie zostanie zlikwidowana . Szkoły są przepiękne , dzieje się w 

nich bardzo dużo , jest organizowanych wiele imprez , na zorganizowanym Jarmarku 

Bożonarodzeniowym  płynęły w stronę naszych szkół bardzo ciepłe słowa .  
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Pani Borek Dorota stwierdziła , że w najbliższym czasie trzeba będzie porozmawiać ma temat 

szkoły w Feliksowie i w Wymysłowie , bo nauczyciele z Gimnazjum w Wymysłowie boja się 

o swój los. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy powiedział ,że cieszy się że mamy zdolną młodzież , 

piękne szkoły , moglibyśmy jeszcze osiągać lepsze wyniki sportowe , podziękował 

Dyrektorom szkół , nauczycielom i wszystkim pracownikom za zaangażowanie  

Pan Przewodniczący powiedział , że chciałby , aby osiągano jeszcze więcej , bo jeśli się nie 

idzie do przodu , to się cofa . Poinformował , że był w Radzie , gdy walczono o to aby 

utrzymać szkołę w Wymysłowie i po 20 latach historia się powtarza i znowu będziemy 

walczyć o tę szkołę 

 

Pan Wójt podziękował Dyrektorom szkół , powiedział , że zależy mu , aby te wszystkie małe 

szkoły utrzymać i poprosił o wsparcie i  pomoc w przeprowadzeniu reorganizacji w szkołach , 

bo uczą się tam nasze dzieci i pracują nasi ludzie  . Decyzja o tym jak będzie wyglądać 

oświata , będzie decyzja wspólną rady i oświaty , cała ta reforma może zakończyć się w 2023 

roku , więc czeka nas wiele lat pracy przy reformie . 

Pan Przewodniczący podziękował nauczycielom za dotychczasowa pracę i poprosił o pomoc 

w przeprowadzeniu reformy  

Pani Krajewska powiedziała że Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Wyczółkach jest bardzo 

zaangażowana w funkcjonowanie szkoły,. 

 

AD. 8 

Protokół z obrad  XXXVI Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  

 

AD. 10  

W sprawach różnych głos zabrali : 

 

Pani Offerczak- Ciura z Panią Szustkiewicz podziękowała za pomoc w zorganizowaniu 

Jarmarku Bożonarodzeniowego w szkole w Gawłowie , który odwiedziło około 1000 osób . 

Jarmark został zorganizowany w pięknym miejscu jakim jest szkoła w Gawłowie , płynęły do 

nas podziękowania za zorganizowanie jarmarku w tym miejscu . Wykonanych zostało wiele 

prac przez dzieci i dorosłych . Pani Offerczak podziękowała  Panu Wójtowi za objęcie 

jarmarku swoim patronatem i poinformowała ,ze niedługo w prasie ukarze się artykuł na 

temat tego Jarmarku Bożonarodzeniowego . 

Pani Szustkiewicz Beata poinformowała , że z Panią Offerczak Agnieszką znalazły wielu 

sponsorów jarmarku . 
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Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził ,że na początku był sceptycznie nastawiony do 

organizacji jarmarku i był zdziwiony , że to tak dobrze  wyszło , poinformował , że  był tam o 

14.00 i mówiono ,że największy sukces odniosła szkoła w Żukowie i Feliksowie , gdzie 

uczniowie częstowali  smalcem i jabłuszkiem   

Pani Offerczak Józefa podziękował za zrobienie asfaltu na Rozlazłowie  

Pani Górecka Hanna stwierdziła , że droga na Lubiejewie jest pięknie wykonana , ale 

zjeżdżają na nią tiry i może być niedługo asfalt popsuty . W tygodniu pilnuje tego jeszcze 

policja , ale w weekendy kierowcy tirów zjeżdżają . 

 

Pani Antuszewicz poprosiła redakcję gazety Express Sochaczewski o sprostowanie , bo 

napisano , że mieszkańcy na Bogdańcu maja najgorsza drogę  , a ja powiedziałam , że ta 

droga jest za wąska , a nie najgorsza . 

Pani Offerczak Agnieszka poinformowała o sytuacji pogorzelców z Rozlazłowa . Trwają już 

prace wykończeniowe , Pan sołtys z Mokasu Pan Serwiński z zięciem kładą tynki  . Pomocy 

finansowej udzieliła gmina , znalazło się wielu sponsorów i na święta Ci ludzie będą mogli 

się wprowadzić . Do wiosny trzeba będzie poczekać z  ociepleniem budynku . 

AD. 9 

Pan Wójt podziękował Pani Agnieszce Offerczak za zaangażowanie w zorganizowanie 

jarmarku . Poinformował , że udało się pobudować mały domek dla tych pogorzelców o pow. 

50.00 m
2
  . Wyprowadzono  też druga rodzine z Dachowej , którym dom się osunął . Należą 

się podziękowania dla OSP Dachowa , gdzie Ci ludzie do czasu ukończenia remontu mogli 

mieszkać . Podpisano akt notarialny na działki w Bielicach , bo ciągły się długo te sprawy z 

powodu niewyprostowanych spraw własnościowych i dopiero po uregulowaniu tego można 

było te działki przejąć od Skarbu Państwa . Odbyło się spotkanie LGD z przedsiębiorcami , 

którzy chcą zacząć działalność , bo można składać wnioski o dofinansowanie  z UE .  

Pan Wójt powiedział , że gmina chce pozyskać środki na  poprawę funkcjonowania internetu  

w gminie . Zjeżdżanie tirów z obwodnicy nie powinno już mieć miejsca , gdyż dobiega końca 

remont odcinka drogi w kierunku Młodzieszyna i obwodnica powinna się odkorkować . 

 

Pani Borek Dorota poprosiła o ponowienie pisma do Generalnej Dyrekcji Dróg o 

oznakowanie drogi w kierunku Warszawy , bo miał tam być ustawiony znak zakazu skrętu dla 

samochodów ciężarowych , ponadto jest tam zła tablica , bo jest napis Parcele – Kożuszki , a 

powinno być odwrotnie  

Pan Przewodniczący Rady Gminy zapytał  , co z wnioskiem złożonym przez Pana Nitka w 

sprawie dowozu dzieci z Kuznocina , co z naprawą studzienek na Bielicach , co z naprawą 

drogi z Bielic do Mikołajewa , co ze znakami informacyjnymi o numerach domów  

Pani Krzemińska Blanka – sołtys wsi Bielice poinformowała , że studzienka została 

naprawiona 
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Pani Cieślak poinformowała  , że rozmawiano na ten temat z Panią Dyrektor Muszyńską , 

poruszono temat świetlicy dla tych dzieci . Od 17 listopada miały odbywać się spotkania z 

rodzicami , gdzie rodzice mieli się już konkretnie zadeklarować  w sprawie korzystania z 

dowozu dzieci z Kuznocina do szkoły w Kątach  

Pani Magdalena Krajewska poinformowała , że  droga z Bielic do Mikołajewa została 

naprawiona . 

Pani Skarbnik wyjaśniła , że na decyzjach podatkowych nie można dodatkowo umieszczać 

informacji o obowiązku umieszczenia numeru budynku na domu , bo program , z którego 

korzystają podatki na to nie pozwala , natomiast do wysyłanych decyzji  można dołączyć 

dodatkowo taką informacje . 

Pan  Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że martwi go sprawa dowozu dzieci z 

Kuznocina do szkoły , bo od sesji do sesji praktycznie nic się nie zadziało   

 

AD. 11 

Obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 12.40  

 

   

     Protokółowała      PRZEWODNICZĄCY 

Wiesława Dałkiewicz      RADY GMINY SOCHACZEW 

        CZESŁAW ĆWIKLIŃSKI 

 

   

                                                                                                                                                                                                                                              


